《上一篇/Previous Article 本期目录/Table of Contents 下一篇/Next Article》

[1]梁瑞莲.浅谈我国地震保险制度的建立[J].自然灾害学报,2009,02:115-119.

LIANG Rui-lian. Elementary introduction to establishment of earthquake insurance system in China[J]., 2009, 02:115-119.

点击复制

浅谈我国地震保险制度的建立(PDF)

《自然灾害学报》[ISSN:/CN:23-1324/X] 期数: 2009年02期 页码: 115-119 栏目: 出版日期: 1900-01-01

Title: Elementary introduction to establishment of earthquake

insurance system in China

作者: 梁瑞莲

防灾科技学院,河北 三河 065201

Author(s): LIANG Rui-lian

University of Disaster Prevention, Sanhe 065201, China

关键词: 地震保险; 再保险; 保险费率

Keywords: earthquake insurance; re-insurance; premiumrate

分类号: P467

DOI: -

文献标识码: -

摘要: 地震常给人类带来极大的灾害,由其造成的人员伤亡和地震损失往往十

分惊人·开展地震保险是实现社会互助、减轻政府财政负担、提高抗震 救灾能力、稳定社会的有效途径·立足于中国地震保险现状。指出了我国

地震保险存在的问题,提出了建立我国地震保险制度的设想.

Abstract: Earthquake often causes gigantic disaster to human being and the

society also suffers astonishing losses. It is the best way to develop

the earthquake insurance because it can realize the peoples mutual benefit, lighten the economic burden of the government,

improve the ability in earthquake relief and it can also stabilize the society. Based on present situation of earthquake insurance in

China, this article pointed out some problems on earthquake insurance, and proposed an imagination about establishing an

earthquake insurance system in China.

参考文献/REFERENCES

[1] 宋瑞祥.论减轻地震灾害的国家战略[C]//防灾减灾文集.北京:新华出版社,2007.

[2] 陈宏.我国商业保险公司未经营地震保险制原因与对策[J].广东财经职业学院院报,2003,2(6):46-49.

导航/NAVIGATE
本期目录/Table of Contents
下一篇/Next Article
上一篇/Previous Article

工具/TOOLS
引用本文的文章/References
下载 PDF/Download PDF(515KB)
立即打印本文/Print Now
推荐给朋友/Recommend

摘要浏览/Viewed 50 全文下载/Downloads 37 评论/Comments	统计/STATISTICS	
	摘要浏览/Viewed	50
评论/Comments	全文下载/Downloads	37
	评论/Comments	

RSS XML